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JWY 系列交流稳压电源 

JWY AC Power Supply 
 

一、特点： 

Features: 

1、JWY 交流稳压电源为我厂开发生产的新一代节能电源产品，采用高导磁

矽钢片，铁损小、效率高。 

JWY AC Regulated Power Supply are the new generation products made 

by high conductivity magnetic silicon steel coins and of low iron 

loss and high efficiency. 

2、具有温升微机自控保护，冷却功能。可长期满载运行。 

The built-in microcomputer provides self-protection and cooling 

function that enable the device a long full load running hour. 

3、输入、输出隔离，安全可靠；自行强制风冷，散热效果好，体积小、寿

命长。 

Input-output isolate, forced air-cooling provide a reliable 

performance and long life span. 

4、具有滤波屏蔽功能，对周围仪表干扰小，综合性能更为可靠。 

The filter and screen functions can minimize the disturbance of 

instruments around. 

5、采用特殊工艺生产，防火、防爆。 

The special process technique provides a high fireproof and 

flameproof performance.  



 

 

 

二、用途： 

Application 

适用于交流 50-60 赫兹，电压至 500 伏的电路中，功率为 1-5KW。可用于电

器式照明灯、机床照明、及仪表供电等多种用途。 

Applies to electronic devices and lathes illuminating lamps, as well 

as the power supply of instruments. Power: 50-60 Hz, 500V. Capacity 

is 1 to 5 KW.  

三、使用： 

Usage: 

按照前后面板标识正确接线即可。内部保护功能参数出厂时已整定，用户

无须设置。 

Wiring according to the signs. It’s not necessary to change the 

default parameters. 

警告：本产品可满载运行，但严禁超载运行。 

Warning: Over loaded operation is strictly forbidden. 

 

四、产品系列： 

Product Series: 

规格 

Specification 

输入电压 

Voltage 

Input 

输出电压 

Voltage 

Output 

频率 

Frequency 

功率 

Power 

JWY-36/220-50Hz AC36V AC220V 50Hz 1-5KW 

JWY-36/220-60Hz AC36V AC220V 60Hz 1-5KW 



 

 

规格 

Specification 

输入电压 

Voltage 

Input 

输出电压 

Voltage 

Output 

频率 

Frequency 

功率 

Power 

JWY-127/220-50Hz AC127V AC220V 50Hz 1-5KW 

JWY-127/220-60Hz AC127V AC220V 60Hz 1-5KW 

 

我们可以根据您的要求制作出相应电压等级的产品。 

We can produce corresponding voltage grade products according to your 

requirements. 
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